

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下
電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/078/20/LC

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：留意門戶及家居防盜事宜

日前有百利閣住戶發現一名未有穿著大維修承建商榮利工衣的人士在棚架上走動，該人士並於喝止後迅即離開。就有關事件，本處已要求榮利加強監管工人的制服安排，亦通知各私人裝修承辦商必須申請後方可使用棚架，亦會加強保安通道管制，避免有不法之徒經棚架犯案。

在此，本處亦提醒各業戶於工程期間加強家居防盜，避免在家存放過多現金或貴重物品。如發現任何可疑人士，請即致電 2646 1859 與本處聯絡 或致電 999 報警求助。敬希垂注。

碧濤花園第一期管理處
2020 年 3 月 16 日

Date : 16th March 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

Re: Beware of home security and Precautionary Measures

A few days ago, a resident of Bellevue Court reported that a person who was not wearing the WinLee uniform walking on the scaffold. The person immediately left when checking his identity. Regarding the said incident, Our Office has requested WinLee to strengthen the supervision of workers' uniform arrangements. It has also informed all private decoration contractors that they must apply for the use of scaffolding. It will also strengthen security access control to prevent criminal acts from illegal stranger through scaffolding.

Here, Our Office would like to remind all residents to strengthen home Precautionary Measures during the renovation, residents should also avoid storing too much cash or valuables at home. If you find any suspicious person, please contact us immediately at 2646 1859 or call 999 for assistance. Thanks for your kind attention.

通告張貼日期至 2020 年 3 月 30 日
Notice will be posted until 30 March, 2020

Management Office of Pictorial Garden Phase 1

